



WIJKPLATFORM VENRAY CENTRUM

VERSLAG D.D. 13-09-2005

Aanwezig: Annie van Mil, Irene Michiels, Ton Jans, Alex van Merkenstijn, Frans Hendriks, Theo Swinkels, Gert-Jan Roefs, Henk Martens, Wim Jeuken, Stan Storms, Frans Coumans en Tineke Lamers

1. Opening en vaststelling agenda

De voorzitter opent de vergadering en de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld

2. Ingekomen stukken en mededelingen

- Verhuisbericht Henk Martens. Henk gaat per ingang van 30 september verhuizen naar de Merseloseweg 23, 5801 CA Venray. Telefoon blijft ongewijzigd.
- Ter kennisname is "De Straat" verspreid. Het is een plan van aanpak illegale stort. Eventueel volgende vergadering op terugkomen.
- Brief voorzitter.
Stan leest zijn brief voor waarin hij te kennen geeft het voorzitterschap te willen beëindigen aan het eind van dit jaar. De vergadering respecteert zijn besluit.
Naar aanleiding hiervan wordt besloten dat iedereen een soort kort profiel aanreikt voor 1 oktober bij het secretariaat (kan per e-mail lamersvorst@planet.nl). Tineke probeert dan bij de agenda voor de volgende vergadering hieruit een profiel te destilleren waaraan de voorzitter zou moeten voldoen. (Als bijlage voeg ik hierbij de oprichtingsakte waarin de taken en bevoegdheden beschreven zijn).
- Brief mevrouw Slagter, bewoonster van de Alfridahof, met de vraag een speeltuintje te realiseren in dit gedeelte van de wijk. Er komen vaak kinderen op bezoek bij de oudere bewoners.
 - een waarschuwing gaat uit van Theo omdat bij hem in de buurt het speeltuintje verwijderd is vanwege hangjeugd.
 - Eenzelfde geluid komt van Frans CoumansIrene zal contact opnemen met mevrouw Slagter en met haar een en ander bespreken. Irene is van mening dat het gedrag van de jeugd niet mag leiden tot het overal maar afbreken van speeltuintjes.
- Mededeling: De huurdersbelangenvereniging in het Centrum en Wijkraad Noord-West willen overleggen i.v.m. problemen in het centrum. Tineke zal contact met hen opnemen om te kijken wat men nu eigenlijk wil.

3. Verslag vergadering d.d. 14 juni 2005

- M.b.t. mededelingen inzake de website, deelt Theo mede, dat zij nog geen bericht hebben ontvangen van Webdesign. Deze laatste zou hen in augustus uitnodigen om de puntjes op de i te zetten. De opmaak is klaar maar het vullen vergt erg veel tijd. In het volgende overleg (11 oktober) zullen we proberen om een demonstratie te realiseren ter vergadering. Tineke zal nagaan of we in het JIP op internet kunnen.
- M.b.t. de stimuleringsprijs inzake de wandel 4-daagse deelt Irene mede dat zij wel bezig is maar nog niet alles klaar heeft. Ook dit komt in de volgende vergadering terug. Irene zal dan waarschijnlijk zelf niet kunnen maar probeert tijdig een notitie aan te leveren.
- Bij de rondvraag zijn verschillende zaken bij Alex neergelegd
 - Inzake de container proberen we het nog eens met een brief. Tineke onderneemt actie. Het kan niet zo zijn dat het feit dat de gemeente onderling uren bij de verschillende afdelingen in moet kopen, de reden zijn waarom er niet gehandhaafd wordt. Daarbij lijkt het erop dat de eigenaar de vuilnis van zijn cafétaria dat hij in Veltum exploiteert ook in deze container dumpt zodat deze niet meer sluit.
 - Voor wat betreft het speeltuintje in de Hoenderstraat zal hij nog eens naar de verantwoordelijke stappen (de heer Linders)
 - De oversteekplaats op de St. Jozefweg is in behandeling.
- Verder blijft het een beetje vaag wat er met het gevelplan verder aan de hand is. We gaan proberen hier meer zicht op te krijgen.

4. Mondelinge toelichting m.b.t. afspraak Guus Spelbos

Theo geeft een toelichting over het waarom van de afspraak. De directe aanleiding was de reactie van Alex op zijn mail naar de gemeente in verband met de schutting voor de bouw aan de Langstraat. Het gesprek met Guus Spelbos gaf aan dat de mogelijkheden van de aandachtsfunctionaris binnen het Wijkplatform beperkt is. Net om deze beperktheid eruit te halen wordt er gewerkt aan het Gebieds Gericht Werken onder leiding van Henk Versteegen. De plannen zijn in een vergevorderd stadium en deze nieuwe manier van werken moet voorkomen dat zaken verzanden binnen de hiërarchie van de gemeente.

We hebben een duidelijk signaal afgegeven dat bij zo'n benadering er voor de deelnemers in het Wijkplatform het gevaar bestaat af te haken.

Alex zelf geeft als reden voor zijn reactie dat de vraag en het probleem op een moment kwamen dat hij zelf tot over zijn oren in het werk zat.

De ontwikkelingen zijn in volle gang en er gaat een Centrum panel komen.

Voor verdere informatie wachten we de structuur van dit geheel af. Theo zal hier op terugkomen wanneer het zover is.

5. Vaststelling lijst van aftreden

Vanuit het DB komt het voorstel om de lijst van aftreden te wijzigen en te beperken tot het DB. Dit zou inhouden dat voor de komende jaren het volgende schema wordt aangehouden:

Jaar	2005	2006	2007	2008	2009	2010
Voorzitter	X			X		
Secretaris		X			X	
Penningmr.			X			X

Dit schema gaat dit jaar in en wordt telkens geëffectueerd aan het eind van het jaar bij de laatste vergadering.

6. Financiën

De financiën zijn op zover in orde. Ton kan de bankzaken regelen en heeft het grootste gedeelte van het kapitaal van de lopende rekening gestort op de spaarrekening. Verder is hij bezig declaratieformulieren te ontwikkelen die hij zal verspreiden zo gauw ze klaar zijn.

De subsidieaanvraag ligt ter beoordeling bij Guus Spelbos. Hij bekijkt nog even de bedragen en wanneer een en ander niet duidelijk is zal hij er bij Ton op terugkomen.

7. Stedelijke ontwikkeling / infrastructuur

Dit is op de agenda gezet omdat het de afspraak was in de activiteitenlijst die Theo aan het begin van het seizoen had gemaakt. We hebben ons niet echt aan deze lijst gehouden. Afspraak is dat er aan het einde van elke vergadering een voorstel gedaan wordt om in de volgende vergadering te behandelen.

8. Wat verder ter tafel komt

Frans geeft aan dat aan de lokale speerpunten 2006, een speerpunt specifiek voor het centrum is toegevoegd n.l. "kamerverhuur beleid". Op deze manier wil men meer controle krijgen op met name kamerverhuur boven cafés in het centrum. De politie heeft hierbij de signaal functie, het handhaven ligt bij de gemeente.

9. Rondvraag en sluiting

Henk: Vraag naar de doelmatigheid van de fietsenrekken. Er staan maar weinig fietsen echt in de rekken. Theo geeft aan dat zijn fiets er niet in past. Henk vraagt hier aandacht voor. Het heeft weinig zin geld uit te geven aan fietsenrekken als er toch geen fietsen in worden gezet. In dit geval zou je kunnen volstaan met een bordje waar fietsen geplaatst zouden moeten worden.

Alex: Er worden metingen verricht op de Kempweg i.v.m. het rijgedrag. Tevens wordt gekeken hoe vaak wagens tegen het verkeer in rijden. Hij verwacht een oplossing wanneer het toeleveringsverkeer een andere routing krijgt via de Henseniusstraat. Tineke vraagt Henk om dan de mensen ook te informeren wanneer het zover is. Alex zegt dit toe.

Algemeen: Er wordt besloten dat in de agenda voor de volgende vergadering ruimte ingelast wordt aan het begin van de agenda voor problemen die men besproken wil hebben, dit om te voorkomen dat er veel problemen aan het einde van de vergadering besproken moeten worden en er dan geen tijd meer voor ingeruimd kan worden.

**Volgende vergadering dinsdag 11 oktober
19.30 in het JIP, Marktstraat 8**

Op de agenda:

- activiteitenplan 2006 (Theo)
- verkeerszaken (Ton)

Niets meer aan de orde zijnde sluit de voorzitter de vergadering.